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Białe Błota, dnia 21.02.2023 r. 

BRG.0012.6.2.2023 

 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 21.02.2023 r.  

od godz. 14.30 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka,  

radny Piotr Mądrzyński, radna Magdalena Sznajder, radny Łukasz Wyszomirski, Sołtys Sołectwa 

Łochowo Sebastian Tomicki,  Sekretarz Gminy Ewa Galicka. 

Nieobecna radna Patrycja Harczenko- Staszewska 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka powitała osoby uczestniczące w posiedzeniu, 

odczytała pouczenie dot. ochrony danych osobowych, sprawdziła obecność oraz przedstawiła 

tematykę posiedzenia komisji. 

Tematyka: 

1. Rozpoczęcie kontroli dot. realizacji przez Wójta Gminy Białe Błota wykonania skarg 

uznanych za zasadne przez  Radę Gminy Białe Błota w latach 2020-2022.  

Ad 1. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka przekazała, że w latach 2020-2022 Rada Gminy Białe 

Błota podjęła 16 uchwał uznających skargi  za zasadne. Następnie odczytała numery i treść 

uzasadnień poniższych uchwał: 

- uchwała Nr RGK. 0007.10.2020 z dnia 10.02.2020r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.27.2020 z dnia 25.05.2020r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.110.2020 z dnia 31.12.2020r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.111.2020 z dnia 31.12.2020r, 

 

- uchwała Nr RGK. 0007.10.2021 z dnia 26.01.2021r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.27.2021 z dnia 30.03.2021r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.30.2021 z dnia 30.03.2021r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.98.2021 z dnia 31.08.2021r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.99.2021 z dnia 06.09.2021r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.121.2021 z dnia 26.10.2021r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.145.2021 z dnia 03.12.2021r, 

 

- uchwała Nr RGK. 0007.35.2022 z dnia 26.04.2022r, 
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- uchwała Nr RGK. 0007.36.2022 z dnia 26.04.2022r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.144.2022 z dnia 29.11.2022r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.145.2022 z dnia 29.11.2022r, 

- uchwała Nr RGK. 0007.166.2022 z dnia 27.12.2022r. 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka przekazała, że komisja wnosi o przedstawienie na 

piśmie przez Wójta Gminy Białe Błota podjętych działań i sposobu realizacji  skarg uznanych 

przez Radę Gminy jako zasadne w terminie 14 dni od dnia posiedzenia komisji. Pismo w ww 

sprawie zostanie dostarczone do urzędu gminy. 

Radna Magdalena Sznajder prosiła o informacje w jaki sposób zostały wykonane przez wójta 

gminy odczytane przez przewodnicząca komisji  uchwały, gdyż zgodnie z zapisem  §2 uchwał 

wykonanie uchwały powierza się wójtowi gminy Białe Błota. 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka pytała, czy do pisma skierowanego do urzędu gminy zostaną 

dołączone odczytanie uchwały. Prosiła również o wskazanie zgodnie z przepisami kodeksu 

postępowania administracyjnego  w jakim zakresie wójt miał wykonać skargi.  

Radna Magdalena Sznajder przekazała, że Komisja chciałaby uzyskać informacje w jakim zakresie 

wójt wykonał uchwały.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka prosiła o wskazanie rodzaju wykonania. Zapis  KPA stanowi, że 

rozstrzygnięcie skargi  musi zostać przekazane wnioskodawcy. Takie zawiadomienie zgodnie z 

KPA  powinno wyjść od organu, który rozpatruje daną skargę czyli przewodniczącego Rady 

Gminy.  Prosiła o sprecyzowanie o jaki chodzi rodzaj  wykonania uchwał.  

Radny Łukasz Wyszomirski pytał, czy w ogóle wójt coś zrobił. 

Radna Magdalena Sznajder mówiła, że mieszkańcy piszą skargi i  zdaniem mieszkańców jak i  

Rady Gminy przegłosowane uchwałą skargi powinny być naprawione.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka przekazała, że skargi dotyczą rzeczy, które już zaistniały. Dyskusja 

na temat skarg i ich wykonania nie powinna mieć miejsca. Ponownie prosiła o określenie o jaki 

rodzaj wykonania chodzi.  

Radna Magdalena Sznajder mówiła, że skargi są pisane po to, aby coś zostało naprawione. 

Mieszkańcy oczekują tego, aby to co ich zdaniem jest źle postrzegane w gminie zostało  

naprawione. Również Rada Gminy tego oczekuje do Wójta.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka przekazała, że wykonanie uchwały jest określone w przepisach KPA 

i w zakresie uchwał dotyczących skarg jest mowa o powiadomieniu wnoszącego skargę.  

Radna Magdalena Sznajder mówiła, że komisji nie chodzi kto powiadomi skarżącego o 

rozstrzygnięciu skargi tylko w jaki sposób wójt naprawił to co było źle zrobione. Stwierdziła, że w 

związku z tym komisja napiszę pytania odnoszące się do poszczególnych skarg.  

W kolejnej części posiedzenia komisji Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka przekazała, że 

komisja ma wydać opinię do pisma Wójta Gminy Białe Błota dot. budowy odcinka ulicy 

Kolejowej w Białych Błotach od ul. Sosnowej do przejazdu kolejowego. W piśmie wójt prosi o 
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wyrażenie zgody przez Radę Gminy Białe Błota na podpisanie porozumienia z mieszkańcami 

Lipniki Przyjezierze dot. partycypacji w kosztach wykonania niezbędnej dokumentacji 

projektowej budowy ulicy.  

Radny Piotr Mądrzyński mówił, że na tej ulicy funkcjonuje 6 zakładów usługowych.  

Następnie Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie ww pismo.  

Głosowanie: 

Radny Piotr Mądrzyński- głos wstrzymujący, 

Radny Łukasz Wyszomirski- za 

Radna Katarzyna Tomicka- przeciw.   

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Na podstawie nagrania protokół sporządziła:  

Anna Cabańska  

 

Przewodnicząca Komisji 

    Katarzyna Tomicka  

 

 

 

 

 

 


